
  

Notulen Algemene Ledenvergadering  
  

17 december 2024  
  
Aanwezig:   

  
Peter Meloen; Joost Oorschot; Arie Ton; Dennis van Kuijk; Kees van Rijnsoever, Herman 
Francken, Chendo de Langen, Kjeld Griffioen, Reinier de Rooij, Luciënne Egels, Marcel 
Busink, Frank Reitz, Ton van Kuijk, Mariette van Kleef, Jan Baltus, Paul HIllebrand, Ingrid 
Bouquet, Erik van Wiggen, Piethein Leune, Herman Wiss, Frank Vernooij, Thijs 
Lindenkamp 
 
 
  

  

  
1. Opening, mededelingen en ingekomen stukken 

Arjan Verstoep en Erik Hermsen hebben zich afgemeld. 
 

2. Vaststelling notulen van de algemene ledenvergadering 27 mei 2024   
De notulen worden goedgekeurd door de ALV. 
  

3. Jaarverslag van de secretaris over het verenigingsjaar 2023-2024 
Dennis van Kuijk neemt het jaarverslag door met ALV aan de hand van highlights 
 

4. Financieel jaarverslag van de penningmeester over het verenigingsjaar 2023-2024 
Joost Oorschot neemt het financieel jaarverslag door met de ALV aan de hand van een presentatie 
die een verhelderend beeld geeft over de financiële status van de vereniging over het afgelopen 
seizoen. 
 
  

5. Commissiemutaties & Vacatures 
In de afgelopen zomer is er een drukke transferperiode geweest. De onderstaande personen zijn 
gestopt met hun vrijwilligers functie: 
Jeugdcommissie 
Piethein Leune, Esther Spoelstra, Jeroen Verhoef, Dave Hofmeister 
Seniorencommissie 
Bas de Bruin 
Technische Senioren Commissie: 
Erik Hermsen, Wilt-Jan de Boer en Terry Oorschot 
Kantine commissie:  
Marcel Egels, Luciënne Egels, Maickel de Langen, Piethein Leune en Dennis van Kuijk 
 
 
Deze vrijwilligers zijn gestart met een functie: 
Jeugdcommissie 
Jeroen Geurtsen, Nina Ley, Simone van Dijk, Bas de Bruin, Joost van der Wiel 
Technische Commissie 
Dennis van Kuijk, Ronald Jongerius en Martijn Gijsbertsen 
Materiaalcommissie 
Reinier de Rooij, Tom Wessels en Marcel Busink 
Kantinecommissie 
Martijn Cornelissen, Carel Bosman, Angelique van der Zalm 
Respect & Sportiviteit 
Nordin, Luciënne Egels en Ingrid Bouquet 
EHBO-commissie 
Elif Müsseref 
Beheerder toegangspasjes: Kimmo Spoelstra 
Gast heer/vrouw PVCV 1: Suzanne van Vliet, Adrie Versteeg, Hans De Groot, Herman Francken 
 
 



 
6. Rondvraag  

Marcel Bussink: 
Is het mogelijk om van het korfbalveld een multifunctioneel veld van maken. 
PM: De wens is er zeker enkel is dit een project is er wel een van de lange adem 
Is het mogelijk om parkeerplaats plekken voor ook de fietsen te vergroten. 
Erik van Wiggen: Is het mogelijk voor investeringen in de kantine, ten behoeve van gezelligheid. 
PM/JO/DvK: We kijken in samenspraak met de kantine naar investeringen 
Kees van Rijnsoever: 
Tip: Rabo Bank clubsupport 
De website is lastig beschikbaar, voornamelijk de wedstrijden van PVCV 1 zijn niet zichtbaar. 
 
 
 
Sluiting  
Peter Meloen sluit de vergadering om 21:30 
  
  

 


